

## LED CANDLE LIGHT FROSTED

C37 5W FROSTED



### Specifications

MODEL NO.	C37 5W 6500K FROSTED	C37 5W 3000K FROSTED
INPUT VOLTAGE	AC100-240V, 50/60Hz	AC100-240V, 50/60Hz
LAMP TYPE	Indirect	Indirect
COUNTRY OF ORIGIN	BAHRAIN	BAHRAIN
LAMP TECHNOLOGY	LED	LED
CAP TYPE	E14	E14
POWER	5W	5W
LUMINOUS FLUX	450lm	450lm
EFFICACY	90lm/W	90lm/W
LIFE TIME	25,000h	25,000h
NUMBER OF SWITCHING CYCLES	125,000 Cycles	125,000 Cycles
COLOR TEMPERATURE	6500K	3000K
HAZARDOUS MATERIAL	%100 Mercury Free	%100 Mercury Free



# AL ADWAA FACTORY CO. FOR LIGHTING FIXTURES

Manufactured by  
East Factory for Electrical Products W.L.L.

## تعليمات السلامة عند تغيير المصباح:

- 1 - عند تغيير المصباح قم بفصل التيار الكهربائي أولاً.
- 2 - قم بفتح الغطاء المؤدي إلى المصباح (إن وجد).
- 3 - قم بتحريك المصباح دائرياً برفق حتى يخرج من الكبس.
- 4 - قبل أن تقوم بتشغيل التيار الكهربائي تأكد أولاً بتركيب المصباح جيداً.
- 5 - إذا كان الكشاف يحتوي على غطاء أعد الغطاء بإحكام ثم قم بتشغيل الكهرباء.
- 6 - بعد تشغيل الكشاف تبدأ درجة المصباح في ارتفاع لذا يرجى عدم لمس المصباح باليد.
- 7 - يجب أن لا تتجاوز قوة الكهرباء (الواط) عن القيمة المذكورة على الكشاف.
- 8 - يجب عدم النظر إلى المصباح بالعين المباشرة حتى لا تؤثر على عينيك.
- 9 - عند تحطم الزجاج الواقي يجب على الفور تغييره وعدم استخدام المصباح بدونه.
- 10 - يرجى التأكد من توصيل السلك الأرضي.

### Safety instructions while changing the lamp:

1. When changing the lamp, disconnect the power supply first.
2. Open the cover to the lamp (if available).
3. Gently move the lamp roundly until it comes out of the press.
4. Before you turn on the power, first make sure to install the lamp well.
- 5 - If the lamp has a cap, case the cap tightly and then turn on the electricity.
6. After turning on the lamp, the lamp starts to rise, so please do not touch the lamp by hand.
- 7- The power of the lamp shall not exceed the value stated/marked on it.
- 8 - Do not look at the lamp with naked eyes, it can be harmful.
- 9 – In the case of a broken protective glass, change the glass immediately and do not use the lamp without it.
10. Please make sure the ground wire is connected.

تحذير هام: في حالة تلف السلك أو الكبس أو حدوث خلل بالتوصيلات الكهربائية يجب فصل التيار فوراً عن المنتج وعدم استخدامه والرجوع إلى البائع.

**IMPORTANT WARNING: If the cord is damaged, pressed, or electrical failure occurs, the power must be immediately disconnected, do not use the product, and consult the vendor.**

Model number	Rated power (W)	Vac. Freq.	Cap	Color temperature (K)
1- C37 5W 6500K □r□□□□d	5W	100-240V 50/60Hz	E14	6500
2- C37 5W 3000K □r□□□□d	5W	100-240V 50/60Hz	E14	3000

## When the lamp is broken.



Place the residue in a tightly sealed bag and then discard it securely



Clean the broken light residues



Avoid cleaning by hand or touching the skin



Ventilate the place well for between five and ten minutes

**The lamp does not contain any hazardous substances.**